
 

 
    הקהילההנהלת  - רסום לציבור החבריםפ
 

 .2021  –   20פרוטוקול וועד ההנהלה מספר 
 שם האגודה: מעוז חיים )שטורמן(. 

 9.6.21תאריך הישיבה:  
 .7מספר חברי מזכירות:  

 משתתפים: 
 . נעה הרלינג,  נדב דגן  , יהושע טל, יורם שחם,ג'נט מורורית לוריא, נציגי ציבור: א 

 חסרה: סופי אביסרור 

 
 דיון והחלטות:

 . הרפז דיתי :מוזמנת -שימושים חורגים  -: שיוך דירות  1סעיף 
 הבעיות העומדות לפתחנו בתחום שיוך הדירות.  דיתי הציגה את

תהליך   . " ללא הסדרההבעיה הבוערת ביותר הינה הסדרת "השימושים החורגים
של מרפאת שיניים, ומה ההשלכות לגבי הציבור   השיוך לא יתקדם. נדונה הסוגיה

 אם סוגרים אותה. 
 : צריך לבוא עם תשובות תוך שבועיים.  הוחלט

 
 : מוש סלע. מוזמןבביצוע של מוש בתמורה לשכ"ד.  -רשת צל לסוסיה: 2סעיף 

התבקש שנושא הפעלת הסוסיה מבחינת השירותים הניתנים לציבור יעוגן בנייר  
 שיפורסם. 

ם את בקשת מוש להשקעה ברשת צל עם פדיון ההשקעה דרך הנחה  : מאשריהוחלט
 בתשלום שכ"ד.  

 
 : מעיין נחום ויאיר דגן. מוזמנים. סיבוב שני -: הצעת צמ"ד דמי קליטה 3סעיף 

 את הצעתם המתוקנת המעוגנת בהחלטות מעוז.  ד הסבירו"נציגי צמ
   -: ההצעה התקבלההוחלט

 זוג בנכס משותף המופיע בחוזים. התבקש לבדוק את נושא "המתנה" לבן 
 התבקשה התייחסות צמ"ד לנושא הרווקים תוך חודשיים. 

 
 גלבוע   יוסי  בהשתתפות .מאזן ועד ההנהלה: 4סעיף 

סיב אופטי, גג אולם ספורט, בית בריאות,   -בריכה, תקשורת –השקעות שונות  
 שיפוצי קליטה. 

 . יוסי הציג את המצב הכספי כולל דף נכסים והתחייבויות
יוסי צופה קושי בעמידה הכספית מול ההתחייבויות השונות ומבקש להקטין את  

 ההשקעות הממומנות מכספי הקהילה. 
 יהושע הסביר שעומדים לזכותנו כספים במועצה ויהיה לא הגיוני לא להשתמש בהם. 

 נדון גם יעוד השימוש בכספי נקלטים בין היתר לשיפוצים. 
 ייבדק ע"י יוסי יהושע וירון.   ,אופטיפריסת סיב : מימון הוחלט

אש"ח )דהיינו לצמצם ההצעה הנוכחית בערך   700 -שיפוצי דירות להגביל הסכום ל 
 אש"ח(.  100 -ב

 גג לאולם ספורט שמתפורר, שיפוץ קטן בבית הבריאות והצללה לברכה אושררו.  
 בתאגידי מעוז.     מתן זכות חתימה ליוסי •

 
 .סבב הנהלה ועדכונים: 5סעיף 

התבקש דיון כולל מצב ההלוואה שניתנה לאורות לפני כמה שנים   –אורות מעוז   •
 ללא הסכם מסודר. 

 


